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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát    
 

 

 

 

Rada města 

 

- Byla seznámena s manuálem společnosti KORID LK k chystanému zavedení 

POPTÁVKOVÉ DOPRAVY (v Libereckém kraji) na linkách případně na jejich částech, 

které jsou jen málo cestující veřejností využívané. MěÚ seznámí s touto chystanou 

novinkou občany prostřednictvím dvouměsíčníku Jizeran. 

- Zhodnotila přípravu, průběh a celkové vyznění oslavy 25.výročí uzavření partnerství mezi 

městy Jablonec nad Jizerou a Sulzbach am Taunus ve dnech 23.8. – 26.8.2012. 

Konstatovala, že akce byla po stránce programové i pořadatelské velmi dobře zvládnuta. 

Více než stovka přítomných hostů z partnerského města se u nás cítila velmi dobře a 

nešetřila superlativy na adresu organizátorů. Rada děkuje všem zúčastněným, zástupcům 

místních spolků a škol za účast a za pomoc s realizací oslavy. 

 - Vzala na vědomí informaci starosty města o plánované dopravně-technické úpravě 

křižovatky „U Kroupů“ (křižovatka silnic I/14 s II/294), kterou iniciuje Město Rokytnice 

nad Jizerou. Řešení spočívá v zavedení režimu jednosměrného provozu kolem benzínové 

pumpy s jedinou zastávkou autobusů v prostoru u benzínové pumpy. 

 - Byla seznámena s průběhem příprav výstavby nové ČOV. Naše podaná žádost o dotaci 

byla na výzvu poskytovatele v termínu doplněna a upřesněna. Po akceptaci žádosti MěÚ 

požádá o zahájení stavebního řízení. 

- Projednala žádost ředitelky Oblastního spolku Českého Červeného kříže Semily se sídlem 

v Jablonci nad Jizerou paní Zdeny Javůrkové o finanční příspěvek města na zabezpečení 

letošního studijního soustředění mládeže v poskytování první pomoci. Akce se uskuteční ve 

dnech 9.-15.9.2012 na Horském hotelu Stráž v Jablonci nad Jizerou. Účastníky soustředění 

jsou vybraní žáci Základních škol okresu Semily. 

* Usnesení: Rada souhlasí s poskytnutím příspěvku žadateli ve výši 6.000,- Kč, zároveň 

požaduje, aby žadatel po ukončení akce předložil Radě města k nahlédnutí její vyúčtování. 

- Vzala na vědomí žádost manželů Václava a Marie Ryčlových (Praha) o prodej části 

pozemku v majetku města v k.ú. Jablonec nad Jizerou p.č. 2100/1. Jedná se o pozemek 

v prostoru zamýšlené a chystané zástavby RD na Tříčsku. Žádost bude postoupena 

k projednání Zastupitelstvu města. 

- Shodla se na tom, že MěÚ projedná se Stavebním úřadem v Rokytnici nad Jizerou další 

postup při přípravě stavebních parcel k zástavbě RD na Tříči. 

- Vzala na vědomí žádost pana Petra Hnyka (Končiny) o projednání jím navrhované změny 

územního plánu města, jejíž podstatou je zájem navrhovatele na zařazení jím vlastněných 

pozemkových parcel v k.ú. Buřany (na Končinách) pč. 873/1 a 873/3 mezi plochy k bydlení 

v rodinných domech – bydlení venkovské (BV). Žádost je zaevidována a bude postoupena 

Zastupitelstvu města. 

- Vzala na vědomí informaci o průběžném provádění oprav cest a místních komunikací. 

Začátkem září byla zahájena oprava místní komunikace v Horní Dušnici (za bývalou 

prodejnou vpravo až po RD J.Pohořalého). Zde největší výtluky jsou již opraveny balenou 

asfaltovou směsí, je prováděn zástřik emulzí. V týdnu od 10.9. do 14.9.2012 zde bude 

proveden celošířkový nátěr asfaltovou emulzí s drobným kamenivem (technologie Slarisil – 

jako ve Vojtěšicích a na Končinách). Na týden od 17.9. do 21.9.2012 je připraveno dokončení 

opravy povrchu silnice v Dolcích (výsprava po pokládce kanalizace). 

 

 

  

 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

            Václav Hájek, v.r.  


